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Budsjett 2019 - økonomiplan 2019 - 22  
 
Saksopplysingar: 
 
Rådmannen legg med dette fram budsjett 2019 og økonomiplan 2019-22 for godkjenning i form av 
særskilt dokument vedlagt saka. Alle naudsynte vedtak om skattesatsar m.v. går fram av 
dokumentet.  
Arbeid med standardisering av gebyr på VA-området i Lindås, Meland og Radøy gjer at gebyrdelen 
enno ikkje er ferdigstilt, men vil bli det i løpet av veke 46. Endeleg dokument vert ettersendt straks 
det er klart. 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Budsjett for 2019 og økonomiplan for 2019-22 vert vedteken i samsvar med budsjettdokument slik 
det ligg føre. 
 
 

Formannskapet i Radøy - 085/2019 
FS - handsaming: 
Ungdomsrådet sitt innspel til budsjett 2019 vart sendt ut på e-post til formannskapet før møtet. 
 
Ordførar Jon Askeland presenterte budsjettinnspel frå fleirtalskoalisjonen (SP, AP, KRF). Kenneth 
Taule Murberg (H) sette fram Høgre sine innspel. Etter drøftingar vart det semje i formannskapet om 
eit felles framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan. Budsjettet vert lagt ut på høyring og skal 
handsamast endeleg i kommunestyret torsdag 13. desember. 
 
Det vart sett fram følgjande felles framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan 2019-22: 
Rådmannen sitt framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan 209-22 vert vedteke med følgjande 
endringar: 

       

      

  Auke/Red  Tekst     

Driftsbudsjettet       

1. Saldering       

Bruk av ubunde driftsfond -kr  2 000 000       

Bruk av integreringsfond -kr     530 000       



 -kr         2 530 000       

Kostnad          

Reasfaltering kr          2 000 000  Plan godkjennast av 
formannskapet. 

    

Auka bemanning biblioteket kr             100 000  Føresett plan for 
strilabiblioteket 

    

Gratis SFO for 
funksjonshemma 5.-7.klasse 

kr             180 000       

Nord- og midthordland 
sogelag, søknad 

kr             100 000       

Radøy FK oppstarttilskot  kr             150 000  Fordelast 
aldersbestemt og 
senior 

    

Sum/balanse  kr                        -         

Investeringsbudsjettet       

Saldering, auka låneramme kr          1 400 000       

Oppgradering Radøyhallen - 
idrettshallen tak/veggar. 
Planmidlar 

kr             100 000  Rådmannen kjem 
tilbake med plan 

    

Posten tursti 
Solendfjellet/klopper/ 
rekkverk/sikring, auke 

kr             100 000       

Oppgradering Nøtlevågvegen kr          1 000 000       

Prestegarden, auka ramme 
for innvendig oppgradering 

kr             200 000  Dugnadsbasert     

Ballbinge Sæbø skule 
rehabiliterast 

      

Investeringar økonomiplanen   2020 2021 2022  

Mindre investeringar    -1500000 -1500000  

Trafikksikring (Viktig at 
trafikksikring viser i 
økonomiplanen) 
 

   1500000 1500000  
 

Det vart også sett fram følgjande fellesframlegg til verbalpunkt i budsjett 2019: 
 

· Kommunestyret ønskjer at BOF vurderer å etablera og drifta toalett ved badeplassen 
på Toskavegen.  

· Kommunestyret ønskjer ein investeringsplan for RIB 
· Kommunestyret ønskjer at det vert vurdert eigen inngang til helsestasjonen og betra 

funksjonaliteten på venterommet på helsehuset. 
· Kommunestyret ber om kostnadsutgreiing for utetreningsapparat ved 

turløypa/ungdomsskulen, til revidert budsjett. 
· Regelverket for fond må reviderast første kvartal 2019. 
· Kommunestyret ynskjer yttarlegare satsing på symjeundervisinga, og ber om aktuelle 

tiltak. 
· Kommunestyret ber om at det vert vurdert fadderordning for vedlikehald av turløyper. 

· Radøy kommune vil ta initiativ til å byggja ein sterk kultur inn i Alver kommune, som i 
størst mogleg grad inviterer til samarbeid med lokale bedrifter og næringsliv. 



· Radøy kommune ber at det i Alver kommune vert sett på vilkåra for skuleskyss i høve 
kriteria for farleg og ekstra farleg skuleveg. 

· Kommunestyret ber adm. og idrettsrådet vurdera tilskotsordning til vèrskur eller andre 
publikumstiltak ved fotballbanene. 
 

Formannskapet vedtok rådmannen sitt framlegg til budsjett 2019 og økonomiplan 2019-2022, med 
tilleggsframlegg sett fram i møtet. 

 

FS - vedtak: 
Rådmannen sitt framlegg til budsjett 2018 og økonomiplan 2019-22 vert vedteke med følgjande 
endringar: 

  Auke/Red  Tekst     

Driftsbudsjettet       

1. Saldering       

Bruk av ubunde driftsfond -kr    2 000 000       

Bruk av integreringsfond -kr       530 000       

 -kr    2 530 000       

Kostnad          

Reasfaltering kr      2 000 000  Plan godkjennast av 
formannskapet. 

    

Auka bemanning biblioteket kr         100 000  Føresett plan for 
strilabiblioteket 

i    

Gratis SFO for funksjonshemma 
5.-7.klasse 

kr         180 000   i    

Nord- og midthordland sogelag, 
søknad 

kr         100 000   i    

Radøy FK oppstarttilskot kr         150 000  Fordelast 
aldersbestemt og 
senior 

i    

Sum/balanse kr              -         

Investeringsbudsjettet       

Saldering, auka låneramme kr      1 400 000       

Oppgradering Radøyhallen - 
idrettshallen tak/veggar. 
Planmidlar 

kr         100 000  Rådmannen kjem 
tilbake med plan 

    

Posten tursti 
Solendfjellet/klopper/rekkverk/ 
sikring, auke 

kr         100 000       

Oppgradering Nøtlevågvegen kr      1 000 000       

Prestegarden, auka ramme for 
innvendig oppgradering 

kr         200 000  Dugnadsbasert     

Ballbinge Sæbø skule rehabiliterast       

Investeringar økonomiplanen   2020 2021 2022  

Mindre investeringar    -1500000 -1500000  

Trafikksikring (Viktig at 
trafikksikring viser i 
økonomiplanen) 

   1500000 1500000  



 

Det vart også sett fram følgjande fellesframlegg til verbalpunkt i budsjett 2019: 
 

· Kommunestyret ønskjer at BOF vurderer å etablera og drifta toalett ved badeplassen 
på Toskavegen.  

· Kommunestyret ønskjer ein investeringsplan for RIB 
· Kommunestyret ønskjer at det vert vurdert eigen inngang til helsestasjonen og betra 

funksjonaliteten på venterommet på helsehuset. 
· Kommunestyret ber om kostnadsutgreiing for utetreningsapparat ved 

turløypa/ungdomsskulen, til revidert budsjett. 
· Regelverket for fond må reviderast første kvartal 2019. 
· Kommunestyret ynskjer yttarlegare satsing på symjeundervisinga, og ber om aktuelle 

tiltak. 
· Kommunestyret ber om at det vert vurdert fadderordning for vedlikehald av turløyper. 

· Radøy kommune vil ta initiativ til å byggja ein sterk kultur inn i Alver kommune, som i 
størst mogleg grad inviterer til samarbeid med lokale bedrifter og næringsliv. 

· Radøy kommune ber at det i Alver kommune vert sett på vilkåra for skuleskyss i høve 
kriteria for farleg og ekstra farleg skuleveg. 

· Kommunestyret ber adm. og idrettsrådet vurdera tilskotsordning til vèrskur eller andre 
publikumstiltak ved fotballbanene. 
 

 
 
Vedlegg: 
Budsjett 2019 - formannskapet 8.nov. 
Budsjett_2019_rådmannen_endeleg 
Notat konsolidering av økonomiplanane 
Harmonisering sjølvkostfond VA (L)(198697) 
Nord- og Midthordland sogelag - søknad om økonomisk støtte 
 


